To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANK Date: 16-12-2021 05:09:51 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي التاريخ: 16-12-12021 PM 05:09:51
Subject: Resignation of CEO and appointment	الموضّوع: استقالة المدير العام وتعيين الفاضلة رندة الصادق
The Board of Directors approved the resignation of Mr. Nemeh Sabbagh / CEO as of Monday 31/1/2022 due to his desire to retire. The board also approved the appointment of Ms. Randa Sadik as CEO of the bank starting 1/2/2022 after obtaining the no-objection of the Central Bank of Jordan. Ms. Randa Sadik has held the position of Deputy CEO since 2010.	وافق مجلس الإدارة على قبول استقالة السيد نعمه صباغ / المدير العام التنفيذي لرغبته في التقاعد اعتبارله من مساء يوم الاثنين الموافق 2022/1/31 كما وافق مجلس الإدارة على تعيين الفاضلة رندة الصادق مدير لا عاملة تنفيذيا للبنك اعتبار لهن 2022/2/1 مع الحصول على عدم ممانعة السادة البنك المركزي الأردني على ذلك . علملابأنها تشغل منصب نائب المدير العام التنفيذي منذ العام 2010 .
31-01-2022	31-01-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Khulud Eisawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Khulud Eisawi